

INFO LEGISLATIV

Nr. 3/ 06 ianuarie 2009

In Monitorul Oficial nr. 899/ 2008 a fost publicata Ordonanta de urgenta nr. 226/ 2008 privind unele masuri financiar-bugetare. Principalele prevederi sunt:

1. Pentru anul 2009 contributiile sociale sunt urmatoarele:

	Angajator (%)	Angajat (%)
- Cas pentru conditii normale	18,5	9,5
- Somaj	0,5	0,5
- Accidente de munca	0,15 – 0,85	
- Sanatate	5,2	5,5
- Garantarea platii salariilor	0,25	

2. Abroga Ordonanta de urgenta nr. 192/ 2008 privind aprobarea unor masuri de relaxare fiscala, ale carei prevederi sunt prezentate in info nr. 12/ 2008, atasat la prezentul.

No. 03/ 06 January 2009

Order of the Government no.226/ 2008 regarding some financial measures was published in the Official Gazette no. 899/ 2008. The main provisions are:

1. In 2009 the social charges will be:

	Employer(%)	Employee (%)
- Retirement fund	18,5	9,5
- Unemployment fund	0,5	0,5
- Work related accidents	0,15 – 0,85	
- Health fund	5,2	5,5
- Salary payment guarantee	0,25	

2. Cancels Order of the Government no. 192/ 2008 to approve some measures for fiscal relaxation that the provisions were showed in Info no. 12/ 2008, herein attached.